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Tilstede: 

 

 

 

 

 

Afbud/fravær 

Forældre: Bettina, Martin, Dan, Tine, Pernille, Steffen, Morten, Trine, 

Susanne (formand) 

Medarbejdere: Michael Laursen og Marie-Louise Roed 

Elever: Kasper Munk 

Ledelse: Morten Visti Motet, Gitte Eliassen  

Fraværende:  

1. Referat 

seneste møde 

2 min. 

• Referat godkendt 

 

2. Nyt fra 

elevråd  

Orientering 

5 min. 

• Ingen deltog i mødet 

3. Bestyrelsen 

- spørgsmål, 

opfølgninger mm. 

 

Drøftelse: 

 

Beslutning: 

 

 

Orientering: 

 

35 min. 

 

3.1  

Princip for Fagfordeling (Vedhæftet nederst) 

Princippet blev drøftet.  Princippet har løbende været drøftet og 

justeret. Bestyrelsen påpeger, at princippet ikke må blive for 

nuanceret, men give plads til ledelsen. TR og AMR samt et par 

lærere har været inddraget i arbejdet omkring fagfordelingen. 

Michael og Louise mener, at princippet er fyldestgørende. Det er 

vigtigt at få evalueret efter fagfordelingen og bruge ny viden til 

kommende fagfordelinger. 

Morten Visti fortæller, at princippet svarer til den måde 

fagfordelingen foregår i år. Til næste år, vil vi have flere nye 

lærere og det er vigtigt at de inddrages fremadrettet.  

Morten B påpeger, at bestyrelsen tidligere har været inde over 

prioriteringsrækkefølgen. 

De nye medarbejdere er inddraget i fagfordelingen, da nogle af 

dem vil have undervisning i almenklasser samt modtagerklasser 

eller specialklasser. Principperne tages op og evalueres igen på 

samme tid næste år. 

Princippet blev gennemgået. Det blev drøftet, om skolen fortsat 

skal være tredelt (indskoling, mellemtrin og udskoling) eller det 

vil give bedre mening på sigt at lave en todeling i stedet.  

Der er ønske om, at informationen omkring lærerbesætning for 

kommende skoleår kommer ud til alle forældre på samme tid. Der 

er en procedure for udmeldingen. Når fagfordelingen er færdig, 

redegøres der for beslutningerne bag fordelingen. Efterfølgende 

meldes det ud til forældrene. Det indskærpes til medarbejderne, 

at denne procedure skal overholdes.  

Der tilføjes til princippet, at nuværende klasselærere melder 

fordelingen ud til eleverne, dagen efter bestyrelsens godkendelse. 

Sekretariatet sender fordelingen ud til forældrene samme dag. 

 

Ordensregler (Vedhæftet nederst)  

Der har været en proces for at lave samværsregler for elever og 

lærere. Det er svært at lave et skriv om personlige grænser. Der 

arbejdes videre med dette. Der er nu lavet ordensregler, som 

bruges som udgangspunkt for fremadrettet dialog.  

Susanne spurgte til, om der bedes om skriftlig tilladelse til, at 

børnene må forlade skolen. Dette er gældende i dag.  

Det vil være godt med en formulering ift, at der kan ændres i 

reglerne f.eks. som her i corona-tiden. 
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Steffen spørger til reglen om løbehjul og rulleskøjter. Han ønsker 

en anden løsning end opbevaring i cykelskuret.  

Tine ønsker, at der indføres, at det er vigtigt at børnene møder til 

tiden. 

Trine synes, det er lidt uklart hvem reglerne henvender sig til. Er 

for eksempel reglen om rygning også gældende for forældre. 

Susanne fortæller, at der er regelsæt fra byrådet der påpeger, at 

al rygning er forbudt på skolens matrikel. Dette kan tydeliggøres i 

reglerne.  

Der står, at vi er mobilfri skole. Denne sætning bør ændres, da 

det ikke altid er gældende. 

Louise fortæller, at der skal tilladelse fra forældrene, før børnene 

må forlade skolen. Ift. løbehjul, skateboards og lignende. Hvis de 

bruges i skoletiden, skal sikkerhedsudstyr benyttes. 

Trine kender ikke til muligheden for, at eleverne må forlade 

skolen. Det kan hænge sammen med, at det er coronatid. Morten 

følger op på dette, så eleverne bliver gjort bekendt med 

ordningen. 

Morten B fortæller, at der har været set på, om der kan etableres 

opbevaring til løbehjul og skateboards, så de kan låses fast. 

Skolens servicemedarbejdere er ved at undersøge muligheder. 

Susanne spørger til, hvordan det helt lavpraktisk foregår, når 

elevernes telefoner samles sammen. Hvis der sker skade på 

telefoner når de ikke er i børnenes varetægt, hvem dækker så? 

Morten V mener, det er forældrenes forsikring.  

 

Vejtilsyn v/Morten B. 

Morten B gennemgik den mail han har fået fra Lars Kock 

(vejchef). Der var ting der kunne udføres med det samme. Dette 

er dog ikke blevet udført endnu. Der rettes henvendelse til Lars 

om, at det bliver sat i værk. Der kommer vejtilsyn i juni måned. 

Driftsbyen kan kontaktes, hvis der er små justeringer til for 

eksempel færden på cykelsti. 

Der vil komme mere trafik når modtagerklasser og 

specialklasserækken kommer. Det er vigtigt at der er 

opmærksom på den øgede trafik. Morten V. undersøger, hvor 

mange busser der vil komme fremadrettet. Morten V. vil 

derudover tage kontakt til Flønghuset, da deres bus holder 

uhensigtsmæssigt og benytter skolens indkørsel til vendeplads. 

Dette er ikke hensigtsmæssigt. 

Der er forslag til, at kommende busser kører til parkeringspladsen 

ved den nordlige ende ved Soderupvej. 

 

 

   

3.2 Sidste nyt fra formanden 

• Intet nyt. 

4. Special spor 

og ændret 

skoledistrikt 

Orientering og 

drøftelse 

20 min. 

Sagen kort – hvad ved vi nu 

- Der er ikke kommet noget nyt i forhold til udbud, hvem der skal 

være ansvarlig for ombygningen osv. 

- Morten har haft samtaler med alle medarbejdere fra 

Charlotteskolen og vist dem rundt. 
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 5. Nyt fra Skole 

 

Orientering, 

drøftelse 

20 min. 

Ledelse: 

 

• Seneste nyt 

➢ Budget 2021 

Der er sat en pulje af på 126.000 kr. Pengene er sat af til 

eventuelle udgifter i forbindelse med modtagelsen af de 

nye medarbejdere og elever.  

Der sættes flere penge af til tolke, da der kommer flere 

tosprogede elever til skolen. Det kan være at der er sat 

lidt for lidt penge af, men medarbejdere bruges indimellem 

som tolke og det kan være, at der skal bruges penge fra 

den ekstra pulje til tolkebistand. 

Der er ønske om indkøb af bogsystemer, da der i dette år 

har været online portaler der pludselig er blevet slettet. 

Det har givet udfordringer i forhold til årsplanerne. 

Det ønskes at der indkøbes bøger og kopier nedprioriteres. 

Det er et område der er fokus på og vil blive prioriteret. 

Skolebestyrelsen vil kontakte og lægge borgmesteren og 

lægge pres på, så der bliver økonomi til, at der kan købes 

bøger til alle. 

I SFO har det været prioriteret, at der er brugt penge til 

lyddæmpning i store B. Lige nu, er fokus på, at der er 

legetøj og beskæftigelsesmaterialer til klasserne, da 

værkstederne ikke kan benyttes. Da børnene er i klasserne 

i SFO-tiden, bruges nogle af midlerne til materialer i 

klasserne.   

Der er afsat penge til en pædagogisk weekend. Der 

kommer også penge fra forvaltningen i forbindelse med 

modtagelsen af medarbejderne fra Charlotteskolen. 

Der er tvivl om, hvorvidt der kommer møbler med til 

modtagerklasser og specialklasserækkerne.  

 

➢ Regnskab 2020 

Der var overskud i 2020. Dette skyldes for eksempel, at 

der kom refusioner ind, som vi ikke var blevet 

regnskabsført. Det har medført, at pengene ikke er 

kommet skolen til gode. 

Fremadrettet vil der være øget fokus på refusioner. 

➢ Covid 19 og eleverne tilbage i skolen 

Der mangler stadig tilbagemelding fra 

epidemikommissionen, om vi må modtage de store elever 

efter påske.  

Der spørges ind til, hvorfor der ikke har været 

trivselsgrupper på Fløng skole. Morten fortæller, at der har 

været trivselsgrupper på nogle årgange. Alle lærere har 

lavet udeskole fordelt over ugen. 

Pga. nødundervisningen, vil der senere blive samlet op på, 

hvilken undervisning eleverne har fået og om/hvordan der 

kan kompenseres. 

Som reglerne er lige nu, må eleverne i 9. klasse kun 

komme en dag om ugen udenfor. Det giver ikke det bedste 

udgangspunkt for undervisningen.  Pernille fortæller, at 

det heller ikke er optimalt, for de elever der møder til 

undervisning ude alle ugens dage. 

Det kan undersøges, om der kan ses på, at der laves 

lokale aftaler, da smitten ikke er høj i Fløng. 
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➢ Orientering om planer for de fysiske læringsmiljøer 

Der er blevet bedt om en udtalelse fra skolebestyrelsen i 

forhold til planerne for ændring af de fysiske læringsmiljøer. 

Der er ingen bemærkninger til dette. 

Der er givet 5,7 mio. til de fysiske læringsmiljøer. 

Skolebestyrelsen har tidligere kommenteret ombygningen af 

de fysiske læringsmiljøer. I forbindelse med overflytningen fra 

Charlotteskolen er der bevilget 3,75 mio. Der er usikkerhed 

mht. om bevillingen også skal dække inventar eller om der 

kommer inventar (møbler og tavler) med fra Charlotteskolen. 

 

 

• Nyt fra SFO og indskoling 

Der bruges lige nu meget tid på modtagelsen af de nye aprilbørn 

samt ansættelse af personale hertil. Grundet corona, er 

overgangsarbejdet meget anderledes end det ellers ville have været. 

De øvrige børn skal være i deres klasser i SFO-tiden. Det er 

udfordrende, men pædagogerne er gode til at få lavet nogle gode 

aktiviteter. 

Aprilbørnene skal møde ind på skift første dag. Det ønskes, at de 

også hentes forskudt denne dag. Dette tager Gitte med, når 

udmeldingen om grupper kommer ud torsdag d. 25. marts. 

Sammen med gruppesammensætningerne, kommer der billeder ud af 

de voksne, børnene skal være sammen med.  

 

I forhold til de øvrige børn, skal de være i deres klasser, også i SFO-

tiden. Det er udfordrende, men pædagogerne er gode til at få lavet 

nogle gode aktiviteter. 

 

6. Evt. 5 min 

• Ønske om punkt til næste møde. Er der procedurer for, hvad 

forældrerådenes opgaver er? I forbindelse med dette, er det 

ønske, at folderen opdateres. 

• Der kommer information ud om valgfag. 

• I dag er der kommet besked på Aula ift. om børnene må testes 

for covid 19 i skoleregi. Beskeden er givet til forældre til børn fra 

5. klasse og opefter. Skolen må ikke teste børn under 15 år uden 

forældrenes samtykke. Det er ikke et krav at eleverne testes, det 

er en opfordring til forældrene. Det er sundhedspersonale der 

kommer ud og tester. Det har den seneste tid været muligt for 

personalet at blive testet to gange om ugen. 

• Gadeteamet har to medarbejdere kørende rundt i området, da der 

er mange unge ude.  

 

7. Punkter til 

næste møde 

3 min 

• Forældrerådenes opgaver og opdatering af folder. 

8. Personale / 

Særlige 

udfordringer i 

klasser.  

5 min 

• Lukket punkt 
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Årshjul 2020-2021 

Dato  

  

Onsdag d. 26.  

aug. 

 

Konstituering af bestyrelse 

Årshjul, forretningsorden og blik på 

principper 

Onsdag d. 16. 

sept.  

Budget - høringssvar 

Onsdag d. 28. 

okt. 

 

 

Onsdag d. 25. 

nov. 

 

 

 

Onsdag d. 16. 

dec.  

Ledelsen orienterer om kvalitetsrapporten 

Julefrokost 

Onsdag d. 27. 

jan.  

Ledelsen orienterer om kvalitetsrapporten 

 

Nedsættelse af arbejdsgruppe til 

arrangement 24. marts. 

(kontaktforældremøde) 

Bestyrelsens udtalelse til 

kvalitetsrapport – deadline 19. februar 

Onsdag d. 17. 

feb. 

Kvalitetsrapport skolebestyrelsens udtalelse  

Budget  

Regnskab 

Onsdag d.  24. 

marts  

Princip for Fagfordeling 

Budget  

Regnskab 

Ordinært kort sb-møde + kontaktforældre 

kl. 18.30 

 

Onsdag d.  28. 

april  

Evaluering af arrangement 24. marts 

Onsdag d.  26. 

maj  

Fagfordeling/timefordeling og prioritering af 

samme 

 

Onsdag d.  16. 

juni 

Årshjul næste skoleår 
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Princip for teamdannelse og fagfordeling (lærere) 

 

 

Selvstyrende team 

Alle lærere arbejder i selvstyrende team efter følgende principper: 

 

Definition 

• En gruppe voksne, der har et forpligtende samarbejde om og ansvaret for planlægning, 

gennemførelse og evaluering af såvel socialt og fagligt indhold af undervisningen af den 

gruppe børn, en årgang udgør. 

 

Teamdannelsen 

• På alle årgange dannes et årgangsteam  

• Et team består som udgangspunkt af alle lærere omkring eleverne på én årgang, dog 

undtaget faglærere, som ikke nødvendigvis indgår 

• Et team dannes af færrest muligt lærere med de fornødne forskellige og 

komplementerende faglige og personlige kompetencer 

• Alle lærere har hovedfokus i ét team men kan dog godt være ressource- og faglærer 

med færre timer i et andet team 

• Et team dannes, så det i videst mulige omfang har en ligelig fordeling af kvinder og 

mænd, ældre og unge, erfarne og uerfarne 

Det er ledelsens ansvar at organisere teamdannelsen i samarbejde med de involverede 

lærere efter de aftalte principper og aktuelle behov 

 

Fagfordelingen 

• Det tilstræbes, at en lærer kun er tilknyttet én afdeling (0-3.kl.), (4.-6. kl) eller (7.-9 

kl.) 

• I tilfælde, hvor en lærer ikke har linjefag, vægtes en undervisningserfaring på min 3-5 

år i faget 

• Lærerne fordeler selv fag og timerne ud fra den forudsætning, at der ligger 

faglige/professionelle overvejelser, bag fordelingen 

• Specialisering i forhold til aldersgruppen vægtes ved teamplacering 

 

 

Det er i sidste ende ledelsens kompetence og ansvar at tage de fagfordelingsmæssige 

beslutninger – også i tilfælde af, at principperne ikke kan overholdes. 

 

 

Vedtaget i skolebestyrelsen, xxx 
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Fløng Skole er skole og arbejdsplads for mange, og den enkeltes adfærd har stor betydning 

for helheden. Derfor er det vigtigt, at alle viser respekt og hensyn til hinanden og taler 

ordentligt til og om hinanden samt udviser ansvarlig anvendelse af bygninger og inventar.    

  

Ordensregler:   

• På skolens område er al cykel- og knallertkørsel forbudt. Undtaget til og fra cykel- og 

knallertparkeringer.   

• Cykler, løbehjul, skateboards, rulleskøjter o. lign. skal opbevares i cykelskuret! 

Overholdes denne regel ikke kan der blive tale om inddragelse af transportmidlet. Andre 

regler kan gælde i SFO-tid. Dog skal løbehjul, rulleskøjter o. lign. altid bruges med 

omtanke og ikke være til fare for andre.   

• Eleverne må ikke forlade skolen i skoletiden uden særlig tilladelse. 7.-9. klasserne må 

forlade skolen i mellemtimer og i frikvarterer, hvis der foreligger en skriftlig tilladelse fra 

hjemmet.   

• Alle, der færdes på skolen, skal vise hensyn og følge de anvisninger, der gives fra 

medarbejdere og skolens ledelse fx må man ikke løbe eller spise på gangene.   

• Eleverne har - sammen med deres forældre - ansvaret for egne ting (f.eks. cykler, 

overtøj, mobiltelefoner og andet elektronisk udstyr, knallerter, m.v.), som medbringes på 

skolen, og for udleverede ting til undervisningsbrug.   

• Eleverne må ikke medbringe noget, som kan skade personer eller ting og må ved deres 

adfærd ikke bringe sig selv eller andre i fare.   

• Hvis eleverne ved en ikke acceptabel adfærd anretter skade på skolen eller andres 

ejendom må forældrene forvente et erstatningskrav. Beskadigelser skal straks meddeles 

kontoret.   

• Der skal holdes orden i lokalerne, bl.a. så der er mulighed for at gøre ordentligt rent, 

dvs. eleverne sætter stole op.   

• Alle klasser skal have en duks eller tilsvarende, hvis navn skal være tydelig for 

klasseteamet og vikarer. Duksen eller tilsvarende skal sørge for orden i klasselokalet:   

• Boldspil og støjende leg skal foregå udendørs, ikke indendørs og ikke ved 

cykelparkeringen.   

• Fløng Skole er en mobilfri skole.   

• Al rygning og snus er forbudt på skolens matrikel.   

• Elever, der ikke er tilmeldt SFO, må ikke opholde sig på skolens område efter endt 

skoledag; medmindre det er foreneligt med de øvrige aktiviteter. Dette vurderes af SFO   

 


